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1. Valg af dirigent  

Jannik Haahr Antonsen 

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 

2023 har været et reetablerings år som virkeligt har bevist at vores forretningsmodel med en god 
balance imellem medlems, sponsor og green fee indtægter virker. 2022 slog hårdt med mange 
prisstigninger og andre ubekvemme ting. Vi tabte 350.000 kroner og endte med en negativ egenkapital 
på minus 232.000 kroner. På sidst års generalforsamling sagde jeg at vi alle skal huske på at golf er en 
sport med en uendelig serie af tragedier med et enkelt mirakel ind imellem – og at vi går efter 
miraklerne i vores klub ☺ I 2023 har vi omsat for en ½ million mere (9,5 mio.) end vi turde budgettere (9 
mio.) og skabt et overskud på 258.000 kroner. Det betyder at vi alle har formået at få egenkapitalen på 
plads igen – ikke nogen stor bu er – men dog et plus på 26.000 i egenkapital. Vi var sikre på at det ville 
tage tre år – men det er sket på et. Mere om det lidt senere. Men miraklerne kom – for vi troede virkeligt 
på at vi kunne. 

Det er et bevis på at klubben arbejder rigtigt godt sammen og har en god sammensætning af 
aktiviteter. 

De mange tiltag på banen og markedsføringen har virket og bundresultat i DGU-undersøgelsen af NPS 
Ambassadørscore er vendt fra en katastrofe på 17 til et tåleligt resultat på 41 (299 svar). Der er altså 
rigtigt mange flere der virkeligt godt kan lide vores klub.

 

Vores greenkeeperteam har stoppet sommersnevejret og har sørget for at vi har en bane der er spilbar 
for alle. Og det er der heldigvis rigtigt mange der har fået øjnene op for. Ambitioner om banen kommer 
Mathias fra baneudvalget ind på – her kan i høre hvad der er sket og skal ske. Vi er nu begyndt at være 
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tilfredse med banen som vi vil fortsætte med at forbedre. Mange tak til greenkeeperteamet som bare 
gør det så godt. 

I forhold til ambitionen om åbenhed forsøger vi at kommunikere mere på alle medier og vil fortsætte 
med at invitere til en aften i løbet af golfåret hvor vi giver alle der gerne vil have det en status.  

Der er mange yderligere at takke. 

Først og fremmest tak til de frivillige og udvalgene og sektions i klubben som kører på og som har plads 
til flere hjælpende hænder visse steder. Vi skal blive ved med at sørge for at der er en plan for arbejdet 
der skal udføres og at der ud over knokkelarbejdet er fordele og sjov ved at være frivillig. Uden jer ingen 
klub. TAK.  

Alle medlemmerne i klubben skal også takkes. Ud over kontingentet som vi alle nyder godt af i 
fællesskabet ja så er det jo jer der er med til at forme hvilken klubånd vi har.  

Vi går jo klart efter at realisere vores vision for at få endnu flere medlemmer…. 

Vision: 

Stensballegaard Golfklub vil være: 

- kendte for altid at levere gode golfoplevelser for medlemmer og gæster. 
- klubben med de mange medlemsfordele. 
- klubben, der tager socialt ansvar med plads til alle. 
- klubben, der har målrettet fokus på miljøet. 
- en attraktiv samarbejdspartner for erhvervslivet. 

… dette kan godt være udfordrende for det kræver at vi alle giver lidt af os selv på hver vores måde. Og 
det oplever jeg at vores medlemmer er gode til. Om det så er at hilse pænt eller tage et slæb i et udvalg 
eller på anden måde støtte op omkring klubben… ja så gør alle noget for at realisere vores vision. Det 
er bare fedt at være en del af. TAK.  

Nogle af dem der også trækker et stort slæb, er vores sponsorer. Der kommer flere til hvert år. Det 
sikrer at vi har den finansielle base vi har brug for da vi ikke kan holde klubben kørerne på 
medlemsindtægterne alene. Tak for altid at støtte op til alle sponsorer og erhvervsklubben.  

Vores medarbejdere som ikke passer banen skal også have en kæmpe tak. Jeg oplever at de er 
motiverede og imødekommende og vil gøre alt hvad de kan for at alle får en professionel behandling. 
Det være sig trænere eller på kontoret. Der er altid smil på. Opstår der problemer forsøges de også at 
blive løst konstruktivt og rettidigt. 

Restauranten gør det også godt. Lars og co. frister altid med et eller andet og er altid klar til at 
servicere. Sådan dedikation til klubben har vi ikke oplevet på den måde før. TAK. Og snart kan Lars lave 
endnu bedre servering når orangeriet kommer på plads i maj måned. 

Jeg må også takke hele bestyrelsen. Heldigvis bliver hele teamet da alle der på valg ønsker genvalg - 
medmindre der sker noget vildt her i aften ꩠꨶꩢꩣꩤꩡDer er altid opbakning og arbejdsomhed samt en masse 
gode stunder hvor vi finder gode løsninger for klubben. TAK. 

I 2023 var der igen fart over feltet på det sportslige plan i Stensballegaard. Anna Behnsen blev udtaget 
til Damelandsholdet, og sammen med sin far Rene Behnsen, blev Anna Danmarksmester i mix-rækken 
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for 2 generationer. Jacob Agerschou klarede sig igennem 1st stage på DP World Tour Qualification, og 
valgte efterfølgende at blive professionel. Alt i alt var det en begivenhedsrig sæson på det personlige 
plan for Stensballegaards bedste spillere. I Danmarksturneringen spillede 1.divisionsdamerne om 
oprykning til Elitedivision, men måtte strække våben mod Viborg. Flere af spillerne skal nu studere, og 
vi må desværre trække holdet til den kommende sæson. Vores dygtige seniorer rykkede op i 2.division, 
og bliver i den kommende sæson forstærket af ”yngre” kræfter. Superveteranerne var MEGET tæt på at 
skulle spille om medaljer. De får den næste år! Tak for alle de fantastiske indsatser. 

Igen i år var vi usikre på om likviditeten var ok hele vejen igennem den sidste del af året. Det tog ikke 
Sparekassen Kronjylland mange sekunder om at beslutte at de havde vores ryg hvis vi havde brug for 
det. TAK 

Også tak til vores udlejer som vi fortsat har et godt samarbejde med og som virkeligt presser på for at 
udvikle oplevelserne omkring Stensballegaard. Vi gør alle hvad vi kan for at lejen bliver betalt som 
aftalt. 

Så formlen er ret simpel – det hele afhænger af at vi: 

- markedsfører os rigtig så andre også bruger os og får en god oplevelse 
- har det rigtige aktiv der er plejet og spilbar året rundt 
- har de rigtige medlemskaber og medlemmer der har en god oplevelse 
- er kendt som en god bane så green fee spillere også bruger os 
- har sponsorer der trives i erhvervsnetværket 
- har de rigtige tilbud til green fee spillere og klubmedlemmer inkl. samarbejder med andre 

klubber 
- har en klub man kan bruge til hygge/tryghed/sections/business/kom sammen/konkurrencer – i 

det hele taget – en fed legeplads for alle 
- har frivillige der gør noget for klubben 
- har styr på økonomi og ledelse og betal baneleje 
- attraktiv for alle typer af mennesker – den nye men også den øvede 

…vi gør stadig hvad vi kan for at skabe balancen imellem alle de forskellige interesser og målsætninger 
– opbakning til hinanden er vigtig – vi er golfklubben som vi alle uanset handicap kommer glade hjem 
fra. Og lad os lige tage et år mere hvor vi bare giver den endnu en skalle – eller skulle man sige kølle!!!! 
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3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse  
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4. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af medlemskontingenter og indskud 
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5. Forslag fra bestyrelsen  

Ingen forslag 

6. Forslag fra medlemmerne  

Ingen forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer (og evt. sideordnede suppleanter)  

 

 

Alle genvalgt. 

8. Valg af revisor  
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9. Eventuelt 

Opretning af nedlagsmærker er vi alle ansvarlige for – vi er alle ambassadører for dette. 

Alle skal have en pitchfork på sig – ikke i baggen eller i lockerrummet. 

Forslag om at man kunne være ansvarlig for et hul - er forsøgt afdækket via planen for de frivillige. 

 

For referat Christian Preuthun Pedersen  


